

TOWNSHIP OF HORNEPAYNE
2018 MUNICIPAL ELECTION PROCEDURES

Form HP01

**TOWNSHIP OF HORNEPAYNE
NOTICE OF
NOMINATION FOR OFFICE**

Municipal Elections Act, 1996 (s. 32)

ARE YOU INTERESTED IN RUNNING FOR MUNICIPAL OFFICE?

**2018 MUNICIPAL ELECTIONS
NOTICE TO MUNICIPAL ELECTORS OF
THE TOWNSHIP OF HORNEPAYNE**

NOMINATIONS

Nominations for the positions listed below must be made on the prescribed form available at your Municipal Clerk's Office. Nomination forms must be filed, either in person or by your agent, with the Returning Officer of the Municipality during that Office's normal Office hours (12 Noon to 4:00 p.m.) between Tuesday, May 1st, 2018 and Thursday, July 26th, or on Friday, July 27th, 2018 from 9:00 a.m. to 2:00 p.m. (Nomination Day).

The required filing fee of \$100 (cash, certified cheque or money order made payable to the Township of Hornepayne) must accompany the signed form. The filing fee for the Head of Council (Mayor) position is \$200. Full details on the procedures to be followed may be obtained from the Municipal Clerk.

MUNICIPAL OFFICES FOR WHICH PERSONS MAY BE NOMINATED:

MAYOR (1)
COUNCILLOR (4)

TOWNSHIP OF HORNEPAYNE

Returning Officer – Gail Jeremy
68 Front Street
Hornepayne, ON
P0M1Z0
807-868-2020 Ext. 205
jaremy.hpayne@bellnet.ca
www.townshipofhornepayne.ca

TOWNSHIP OF HORNEPAYNE
2018 MUNICIPAL ELECTION PROCEDURES

SCHOOL BOARD OFFICES FOR WHICH PERSONS MAY BE NOMINATED:

ALGOMA DISTRICT SCHOOL BOARD (English Language Public School Electors – District School Board #2) (area comprised of Hornepayne/Chapleau/Michipicoten)	1 TRUSTEE
CONSEIL SCOLAIRE CATHOLIQUE DU NOUVEL-ONTARIO (French Language Catholic Separate School Electors – District School Board #61) (area comprised of Dubreuilville/Hornepayne)	1 TRUSTEE
HURON SUPERIOR CATHOLIC DISTRICT SCHOOL BOARD (English Language Catholic Separate School Electors – District School Board #31) (area comprised of Chapleau/Wawa/Dubreuilville/White River/Hornepayne)	1 TRUSTEE
CONSEIL SCOLAIRE DE DISTRICT DU NORD-EST DE L'ONTARIO (French Language Public School Electors – District School Board #56) (area comprised of Hearst/Hornepayne/Mattice-Val Cote/Unorganized)	1 TRUSTEE

TOWNSHIP OF HORNEPAYNE

Returning Officer – Gail Jaremy
68 Front Street
Hornepayne, ON
P0M1Z0
807-868-2020 Ext. 205
jaremy.hpayne@bellnet.ca
www.townshipofhornepayne.ca

AVIS DE MISE EN CANDIDATURE POUR LES ÉLECTIONS MUNICIPALES

Si vous voulez vous déclarer candidat à l'un des postes de conseiller scolaire décrits ci-dessous, vous devez remplir le formulaire prescrit disponible au bureau du secrétaire de la municipalité. Les mises en candidature doivent être présentées, soit en personne, soit par procuration, au directeur du scrutin de la municipalité correspondante durant les heures normales de bureau entre le 1er mai 2018 et le 27 juillet 2018 à 14h00 (jour de la mise en candidature).

Les frais de nomination de 100 \$ (en espèces, chèque certifié ou mandat) doivent accompagner le formulaire signé. Pour plus d'informations sur le processus de nomination, veuillez contacter le greffier municipal.

In the event there is an insufficient number of certified Candidates to fill the positions available in each Municipality, Nominations will be reopened by the Returning Officer, for the vacant positions only. Additional Nomination Papers would then be accepted between 9:00 a.m. to 2:00 p.m. on Wednesday, August 1st, 2018. If there are a greater number of certified Candidates than is required to fill the available positions in each Municipality, further notice to the public will be provided by the appropriate Returning Officer and a vote will be held on **MONDAY, OCTOBER 22ND, 2018**. Contact your local Clerk for information on Advance Vote dates and times.

Dans l'éventualité où il y aurait un nombre insuffisant de candidats accrédités pour combler les postes disponibles dans chaque municipalité, les nominations seront rouvertes par le directeur du scrutin pour les postes vacants seulement. Les bulletins de présentation supplémentaires seraient alors acceptés entre 9h00 et 14h00. le mercredi 1er août 2018. S'il y a un plus grand nombre de candidats certifiés que nécessaire pour pourvoir les postes disponibles dans chaque municipalité, un nouvel avis au public sera fourni par le directeur du scrutin concerné et un vote aura lieu le **LUNDI, 22 OCTOBRE, 2018**. Communiquez avec votre greffier local pour plus d'information sur les dates et les heures du vote par anticipation

Dated this 21 day of February, 2018.